



親愛的好市多會員：

2019年8月27日

根據好市多購買紀錄，您在2019年3月29日至2019年6月21日期間購買了Contigo®防漏兒童吸管水瓶三件組。

Contigo®宣佈召回商品號碼#1119280 Contigo®防漏兒童吸管水瓶三件組，原因是可分離的透明矽膠瓶嘴可能會對兒童造成窒息危險。若要區分召回的水瓶與其他未受影響的產品，關鍵在於黑色瓶嘴底座和黑色瓶嘴蓋，如下圖所示，底座和瓶蓋顏色不同的水瓶不會受到影響。

若您目前仍有保留商品，請不要使用，並請攜帶您的會員卡及商品至鄰近的好市多賣場辦理退貨。

若有任何疑問，請洽台灣好市多賣場客服中心 449-9909 (市話請直撥不加區碼，手機撥打請加02，服務時間：周一~周日 9:30~21:30)。



受影響的型號必須具有黑色瓶嘴底座和黑色瓶嘴蓋  
The spout cover of the affected model is in black

Dear Valued Costco Member,

August 27, 2019

Costco's records indicate that you purchased item number #1119280 Contigo® Kids Cleanable Water Bottle 14oz 3pk Set during 2019/03/29 ~ 2019/6/21. Contigo® is issuing a recall on this product due to a safety concern on an extremely limited number of products that may cause the silicone mouthpiece to separate from the nylon base, and become a choking hazard.

This recall is limited to item #1119280 Contigo® Kids Cleanable Water Bottle, with a black spout cover.

If you have this product on hand, please stop using it and bring it to your nearest Costco Wholesale warehouse for a full refund.

We apologize for any inconvenience caused. If you have any questions, please contact Costco Taiwan Warehouse Customer Service at 449-9909 (Dial 02 first if using a cell phone, Monday to Sunday 9:30 am ~ 21:30 pm)

Newell Brands

**Michael Donohoe- Division CEO**

**Brad Creel - Division Vice President**